
Protokół Nr XVI.2016

z sesji Rady Gminy w Imielnie

z dnia 28 czerwca 2016 roku

Posiedzenie odbyło się w sali Urzędu Gminy w godz. od 9°0 do leo.W posiedzeniu biorą udział

radni Rady Gminy w Imielnie oraz zaproszeni goście wg. list obecności stanowiących załączniki

Nr 1, Nr 2 i Nr 3 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XV.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

w Imielnie,

7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok,

8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania

budżetu za 2015 rok,

9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2015 rok Nr XVI.90.2016,

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z tytułu wykonania budżetu

za 2015 rok Nr XVI.91.2016 ,

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie Nr XVI.92.20 16 ,

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie Nr XVI.93 .20 16 ,

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Imielno

na lata 2016 - 2026 Nr XVI.94.20 16 ,

- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Nr XVI.95 .2016,

- w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy Nr XVI.96.20 16 ,

- w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze inkasa i wyznaczenia inkasentów Nr XVI.97.2016,



- w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz warunków i trybu składania deklaracji

za pomocą środków komunikacji elektronicznej Nr XVI.98.2016,

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność

komunalną Gminy Imielno Nr XVI.99.2016,

10. Dyskusja,

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

12. Sprawy rożne,

13. Zamknięcie posiedzenia.

Ad.p.l. Otwarcia sesji, powitania zebranych oraz stwierdzenia, że liczba zebranych radnych jest

wystarczająca do podejmowania prawomocnych uchwał dokonała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

Ad.p.2. Protokół Nr XV.2016 z poprzedniej sesji został wyłożony do wglądu i po przegłosowaniu

jednogłośnie przyjęty.

"Za" przyjęciem protokołu Nr XV.2016 głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.3. W punkcie tym głos zabrał Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk, który wnioskował

o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 9 projektu uchwały "w sprawie regulaminu utrzymania

czystości i porządku na terenie Gminy Imielno".

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie proponowaną zmianę porządku obrad

sesji, poprzez wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały "w sprawie regulaminu

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Imielno,jako uchwała Nr XVI.100.2016".

"Za" wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały "w sprawie regulaminu utrzymania

czystości i porządku na terenie Gminy Imielno" głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Następnie zapoznała z nowym porządkiem obrad.

1. Otwarcie sesji, powitanie gości i stwierdzenie quorum,

2. Przyjęcie protokołu Nr XV.2016,

3. Przyjęcie porządku obrad,

4. Interpelacje i zapytania radnych,

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między sesjami,

6. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

w Imielnie,

7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej

w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2015 rok,



8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania

budżetu za 2015 rok,

9. Podjęcie uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2015 rok Nr XVI.90.2016,

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z tytułu wykonania budżetu

za 2015 rok Nr XVI. 9 1.2016 ,

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie Nr XVI.92.20 16 ,

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie Nr XVI.93.2016 ,

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Imielno

na lata 2016 - 2026 Nr XVI.94.2016 ,

- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Nr XVI.95.2016,

- w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy Nr XVI.96.2016 ,

- w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze inkasa i wyznaczenia inkasentów Nr XVI.97 .2016,

- w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz warunków i trybu składania deklaracji

za pomocą środków komunikacji elektronicznej Nr XVI.98.2016,

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność

komunalną Gminy Imielno Nr XVI.99.2016,

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości porządku na terenie Gminy Imielno

Nr XVI.100.2016,

10. Dyskusja,

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych,

12. Sprawy rożne,

13. Zamknięcie posiedzenia.

"Za" przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało jednogłośnie 15-tu radnych.

Ad.pA. W punkcie tym Radny Kazimierz Segieta pytał, kto jest odpowiedzialny za konserwację

i obsługę hydrantów.

Radny Zdzisław Zygan pytał co dalej z tzw. rondem w Jakubowie.

Ad.p.5. Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk omówił sprawozdanie z działalności za okres między

sesjami. Wójt Gminy poinformował min. o ogrodzeniu placu zabaw w Bełku i Borszowicach,



ogłoszonych przetargach na remonty i przebudowy dróg gminnych oraz przetargach na sprzedaż

nieruchomości gminnych. Ponadto informował o wykonanych chodnikach w miejscowości

Kawęczyn, Borszowice, Opatkowice Drewniane i Grudzyny- Mierzwin.

N ikt nie zgłosił zastrzeżeń do sprawozdania.

"Za" przyjęciem sprawozdania z działalności Wójta Gminy głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad.p.6. Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy

przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Michał Krążek

Wniosek o udzielenie absolutorium stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad.p.7. Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna zapoznała członków komisji z pozytywną opinią

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie

absolutorium.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium

stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad.p.8. Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2015

rok omówiła i z treścią opinii zapoznała Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu za 2015 rok

stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu.

Ad.p.9. W punkcie tym przystąpiono do omawiania projektów uchwał:

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2015 rok Nr XVI.90.2016, projekt uchwały szczegółowo omówiła

Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna. Następnie zapoznała członków komisji ze sprawozdaniem

z wykonania budżetu za 2015 rok oraz wykonaniem sprawozdań finansowych i informacją o stanie

mienia gminy.

Z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela Deka.

Do przedstawionych sprawozdań członkowie komisji stałych nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń.

Członkowie komisji stałych pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Imielno absolutorium z tytułu wykonania budżetu



za 2015 rok Nr XVI.91.2016, z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady

Gminy Pani Gabriela Deka.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Budżetu, Finansów i Rolnictwa

Pan Kazimierz Segieta poinformował, że Komisja jednogłośnie jest za udzieleniem absolutorium

Wójtowi Gminy.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Michał Krążek ponownie poinformował, że członkowie

komisji są za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych Pani Beata Kwapień

poinformowała, że wszyscy członkowie Komisji są za udzieleniem absolutorium dla Wójta Gminy.

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Porządku Publicznego, Ochrony Przeciwpożarowej,

Ochrony Środowiska Pan Zbigniew Węglowski w imieniu Komisji stwierdził, że jest za udzieleniem

absolutorium Wójtowi Gminy za 2015 rok.

Projekt uchwały poddano pod głosowanie.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Wójt Gminy podziękował za udzielenie absolutorium ,obiecując szczerą współpracę z Radnymi na

następne lata.

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnego Ośrodka Zdrowia

w Imielnie Nr XVI.92.2016, projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok Gminnej Biblioteki Publicznej

w Imielnie Nr XVI.93.2016, projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Pani Halina Faryna.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Imielno

na lata 2016 - 2026 Nr XVI.94.20 16, projekt uchwały omówiła Pani Urszula Będkowska

Kierownik GOPS.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.



- w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2015 dla Gminy Imielno Nr XVI.95.2016,

projekt uchwały omówiła Pani Urszula Będkowska Kierownik GOPS, która poinformowała, że

zapis ustawy o pomocy społecznej nakłada na gminę, obowiązek przygotowania oceny zasobów

pomocy społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.

Przedstawione zasoby pomocy społecznej obejmują w szczególności infrastrukturę, kadrę,

organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na

podmiot je finansujący i realizujący. Ocena zasobów pomocy społecznej obejmuje osoby i rodziny

korzystające z pomocy społecznej, rodzaje ich problemów oraz ich rozkład ilościowy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu na koszt gminy Nr XVI.96.20 16, projekt uchwały

omówiła Kierownik GOPS Pani Urszula Będkowska informując, że sprawienie pogrzebu,

w tym osobom bezdomnym należy do zadań własnych gminy o charakterze obowiązkowym.

Sprawienie pogrzebu odbywa się w sposób ustalony przez gminę, zgodnie z wyznaniem zmarłego.

W przypadku pokrycia kosztów pogrzebu przez gminę poniesione wydatki podlegają zwrotowi

z masy spadkowej, jeżeli po osobie zmarłej nie przysługuje zasiłek pogrzebowy. Osobom

bezdomnym, którym nie przysługuje zasiłek pogrzebowy i nie pozostawili po sobie spadku, pogrzeb

sprawia Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej ze środków własnych.

Radny Zdzisław Zygan pytał jaki jest koszt sprawienia pogrzebu.

Pani Będkowska wyjaśniła, że koszt nie może przekroczyć zasiłku pogrzebowego.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz poboru opłaty w drodze inkasa i wyznaczenia inkasentów Nr XVI. 97.2016,

projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew Huk, informując, że podjęcie uchwały

uzasadnione jest dostosowaniem miejscowych przepisów do obowiązujących zapisów ustawy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami



komunalnymi, terminach i miejscu składania deklaracji oraz warunków i trybu składania deklaracji

za pomocą środków komunikacji elektronicznej Nr XVI.98.2016, projekt uchwały omówiła

Skarbnik Gminy.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości stanowiących własność

komunalną Gminy Imielno Nr XVI.99.2016, projekt uchwały omówił Wójt Gminy Pan Zbigniew

Huk.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

"Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Imielno

Nr XVI.I 00.20 16, projekt uchwały omówił Pan Sławomir Chrzanowski.

Radny Stanisław Domagała proponował, aby taką informację dać na tablice ogłoszeń.

Radny Kazimierz Segieta miał wątpliwości w rozdz. VII dot. zwierząt.

Pan Sławomir Chrzanowski wyjaśnił, że rozdz. VII dotyczy terenów wyłączonych

z produkcji rolniczej, a nas to na obecną chwilę nie dotyczy.

Wójt Gminy przypomniał, że dbanie o chodniki oraz przepusty należy do właścicieli posesji.

Następnie z treścią projektu uchwały zapoznała Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Pani Gabriela

Deka.

" Za" przyjęciem projektu uchwały głosowało jednogłośnie 14-tu radnych.

Ad.p.10. W punkcie tym Pan Sławomir Chrzanowski poinformował, że w dniu l lipca 2016 roku

o godz. 900 w Urzędzie Gminy odbędzie się spotkanie mieszkańców z Prezesem Wojewódzkiego

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach na temat gospodarki

niskoemisyjnej .

Wójt Gminy prosił radnych i sołtysów o przekazanie informacj i mieszkańcom.

Radny Kazimierz Segieta pytał, o wyniki egzaminów w szkołach.

Wójt Gminy omówił wyniki egzaminu gimnazjalnego informując min. o tym że wyniki

zamieszczone w Echu Dnia są nieprawdziwe, ponieważ łączna suma punktów została zaniżona

ponieważ zaniżono wyniki z Języka Polskiego.

Radna Gabriela Deka pytała, jak ci gimnazjaliści poradzili sobie na egzaminie szóstoklasisty, bo być

może są słabą klasą.



Pan Andrzej Spetel Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi Ekonomiczno-Administracyjnej Szkół

zapoznał z wynikami egzaminów szóstoklasistów w latach poprzednich, oddzielnie dla każdej ze

szkół.

Następnie Pani Dorota Nowak Dyrektor ZS w Motkowicach, informowała, że dzieci te egzamin

gimnazjalny napisały lepiej o 20% niż egzamin szóstoklasisty. Co oznacza, że uczą się znacznie

lepiej i nauczyciele również pracowali aby wyniki były lepsze. Ponadto informowała, że były

organizowane zajęcia wyrównawcze z Języka Polskiego i Matematyki.

Sołtys wsi Dalechowy Pan Adamus Wiesław sygnalizował, że skrzyżowanie przy sklepie jest

bardzo zarośnięte.

Radny Kazimierz Segieta prosił o pomoc w posprzątaniu zawalonej stodoły u Pana Sosińskiego,

oraz wycięcie poboczy od Opatkowic Pojałowskich do Opatkowic Cysterskich.

Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina nie posiada odpowiedniego sprzętu do koszenia poboczy, ale

w miarę możliwości pobocza i zarośla zostanę wycięte.

Pan Grzelec Tadeusz prosił o kamień i równiarkę na drogę do glinianek oraz sygnalizował, że jest

często odwiedzany przez gospodarza z Opatkowic w sprawie wykonania rowu odwadniającego.

Wójt Gminy wyjaśnił, że są to tereny prywatne, a gmina nie może w takie tereny inwestować.

Ponadto jest to dobra wola mieszkańców aby dojść do porozumienia.

Pan Grzegorz Podsiadło pytał, czy gmina wyjaśniła sprawę tresury psów na terenie gminy.

Wójt Gminy poinformował, że rozmawiał z prezesem Koła Łowieckiego, jednak oni również nic

o tym nie wiedzieli.

Następnie Pan Podsiadło pytał, kto ma nadzór i kiedy będzie wykonana ugoda w Borszowicach oraz

co z ogrodzeniem Pana koło figurki.

Wójt Gminy poinformował, że na dzień dzisiejszy umowa nie zostałajeszcze podpisana, natomiast

z ogrodzeniem koło figurki wszytko jest w porządku.

Pan Chrzanowski Sławomir, poinformował, że właściciel posesji wyjaśnił, że ogrodzenie jest

postawione w miejsce starego.

Radny Stanisław Domagała pytał, czy w Sobowicach będzie robiona droga lub dowieziony zostanie

kamień.

Wójt Gminy wyjaśnił, że obecnie tylko kamień będzie dowieziony.

Pan Jan Czarnecki prosił o wykoszenie boiska w Jakubowie.

Wójt Gminy poinformował, że boisko zostanie wykoszone.

Pani Joanna Fatyga prosiła o wykonanie rowów na Karczunku koło Pana Pluty i Gabrysia.

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest to problem, ponieważ nie ma gdzie tej wody odprowadzić.

Ad.p.1l. W odpowiedzi na interpelacje Wójt Gminy wyjaśnił, że konserwacją hydrantów zajmuje

się Urząd Gminy, niestety podczas pożaru hydrant był nieczynny.



Pan Winkler Zdzisław wyjaśnił, że woda była w samochodach strażackich jednak w pewnym

momencie jej brakło.

Wójt Gminy poinformował, że hydranty były sprawdzane około roku temu i musimy wyciągnąć

z tego zdarzenia wnioski. Wodociągi są coraz starsze mają ponad 20 lat i sprawiają już problemy.

Teraz należy wszystko unowocześniać, aby takie sytuacje się więcej nie zdarzyły.

Sołtys wsi Dalechowy Pan Adamus Wiesław sygnalizował, że hydranty są usytuowane w miedzy

i należy je przenieść.

Wójt Gminy poinformował, że jak była budowa wodociągów to być może takie były ustalenia

z właścicielami posesji. Powoli będziemy tą sytuację poprawiać.

W odpowiedzi na interpelację radnego Pana Zygana Zdzisława, Wójt Gminy wyjaśnił, że obecnie

nie ma potrzeby zasypywać użytku zalewowego zbiornika wód opadowych.

Ad.p.12. Radny Tadeusz Kośmider, pytał w imieniu mieszkańców czy w Ośrodku Zdrowia

mógłby powstać punkt rehabilitacji, ponieważ osoby starsze mają problemy z dojazdem do

Jędrzejowa, oraz prosił o oświetlenie na Grudzynach w Parku.

Wójt Gminy wyjaśnił, że są rozmowy, aby taki punkt powstał. Niestety w trakcie roku kontrakt nie

może zostać podpisany, dopiero z nowym rokiem być może uda się kontrakt podpisać.

Natomiast co do oświetlenia, to teraz lampy świecą co drugi słup.

Pani Olszewska Aneta pytała kiedy zostaną wymienione kosze na śmieci z metalowych na

plastikowe.

Pracownik Urzędu Gminy Pan Michał Sobczyk wyjaśnił, że firma odbierająca odpady do końca

czerwca ma wymienić wszystkie metalowe kosze.

Sołtys wsi Dalechowy prosił o zamontowanie oświetlenia ulicznego koło Pana Sowuli na zakręcie.

Wójt Gminy wyjaśnił, że zastanowimy się, ponieważ jest to duży koszt.

Radny Zawada Jan pytał o odwodnienie drogi powiatowej w Dzierszynie na zakręcie, gdzie stoi

woda.

Wójt Gminy wyjaśnił, że remont tej drogi ma być przeprowadzony w 2017 roku.

Sołtys wsi Imielno Pan Sebastian Stachurski sygnalizował, że drzewo koło Biblioteki stwarza

zagrożenie.

Wójt Gminy poinformował, że sprawdzimy stan drzew.

Sołtys wsi Stawy Pan Stanisław Kowalczyk prosił o kamień na drogę na tzw. Grodzisko.

Wójt Gminy poinformował, że kamień będzie dowieziony.

Pani Kasza Pelagia sygnalizowała, że na Wygodzie koło figurki jest duży spływ wody oraz pytała

kiedy będzie wodociąg na Wygodzie.



Wójt Gminy wyjaśnił, że być może uda się zrobić studzienkę chłonną. W sprawie wodociągu to

dopiero zakończono prace z przygotowaniem dokumentacji. Być może w tym roku dowiemy się

kiedy inwestycja będzie realizowana i czy otrzymamy dofinansowanie.

Następnie Wójt Gminy omówił proponowane zmiany w oświacie. Przypomniał również, że

6 nauczycieli otrzymało propozycję odejścia na świadczenie kompensacyjne. W związku z brakiem

dwóch oddziałów klas pierwszych, brak jest godzin dla tych nauczycieli. Niestety część z tych osób

poszła w tej sprawie do Sądu.

Na zakończenie Wójt Gminy zaprosił wszystkich obecnych na Piknik Rodzinny, który odbędzie się

17 lipca przy SSP w Imielnie.

Ad.p.13. Wiceprzewodnicząca Rady Gminy uznała porządek obrad za wyczerpany, dziękując

zebranym zakończyła posiedzenie.

Prot~~wała

Katar~Banach
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